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 Vážení spoluobčané, 
  v letošním roce se poprvé potkáváme na stránkách zpravodaje. Po zprvu rozpačité a na závěr 
pěkně mrazivé zimě se probouzí jaro a tak opět může vypuknout stavební ruch na Staré cestě. Stavební 
firma Colas zahájí práce na 2. – 5. etapě v pondělí 12. března.  
 Jak jsem předesílal v minulém čísle zpravodaje, zpracovali jsme na tuto akci dvě žádosti             
o dotace. První je žádost do dotačního programu Jihočeského kraje – Podpora výstavby a obnovy 
vodohospodářské infrastruktury. Žádost se týká financování částí obnovy kanalizace, které lze do 
tohoto programu zahrnout,  a je na částku 750 000 Kč. Druhou žádost jsme podali na Ministerstvo pro 
místní rozvoj do programu Podpora obnovy a rozvoje venkova a týká se finálních asfaltových povrchů 
opravované komunikace. Je na částku 1 000 000 Kč. V  tuto chvíli probíhá vyhodnocování žádostí        
a výběr projektů, které budou podpořeny. Výsledky dotačního řízení budou známy do konce března 
respektive do konce dubna. Případné přidělení či nepřidělení dotace stavbu ale neovlivní. Máme 
dostatek vlastních finačních prostředků na její dokončení. Jen pro úplnost uvádím, že náklady na tuto 
stavbu v letošním roce převýší 9 miliónů korun a stavba by měla být dokončena do konce července 
letošního roku. 
 Doufám, že jarní a letní počasí bude pro realizaci  stavby příznivější, než bylo to podzimní, a že 
si na Staré cestě užijeme méně bahna. Přesto to bude velký zásah do provozu a obsluhy přilehlých 
nemovitostí. Prosím Vás proto všechny, kterých se tato stavba nějak dotkne, o shovívavost a trpělivost . 
Firma má za úkol Vás v dostatečném předstihu informovat o všech omezeních, ale, jak jistě ze 
zkušenosti víte, na stavbě takového rozsahu lze těžko postihnout všechny komplikace. Také Vás prosím 
o co největší opatrnost při pohybu v blízkosti stavby. Pokud budete s něčím ze strany prováděcí firmy 
nespokojeni, neprodleně mě informujte ať můžeme zjednat nápravu. 
 Do finále se dostávají projektové práce na vestavbu dvou učeben na půdě naší základní školy. 
Po dokončení projektu bude podána žádost o stavební  povolení a následně žádost o dotaci. Bohužel 
situaci nám komplikuje nutnost přesunu komína a tím i rekonstrukce celé kotelny ve škole. Náklady na 
tato opatření nepůjde zahrnout do požadované dotace  a budeme je muset uhradit z vlastních prostředků. 
 V nejbližší době zahájíme přípravu stavby a výběr dodavatele na opravu části střechy na skladu  
bývalého výkupu. Jedná se o výměnu starého (zřejmě původního) eternitu, který je zhruba  na 50 % 
střechy a je na konci své životnosti. Na tuto akci máme požádáno o dotaci z krajského programu 
obnovy venkova. Dotace by mohla být poskytnuta  až do výše 250 000 Kč.  Náklady celé akce jsou 
odhadovány na 500 - 600 tisíc korun. 
 Ještě pro Vás mám jednu informaci  z oblasti odpadů. S potěšením mohu konstatovat, že se nám 
zvyšuje podíl tříděného odpadu, zejména plastů. Tady ale potěšení končí. Jistě jste zaznamenali v tisku 
informace o tom, že zkolaboval trh s tříděnými plasty poté, co Čína přestala tento plast v Evropě 
odebírat. Tato skutečnost se odrazila i u našeho odběratele u firmy Rumpold. Bohužel v důsledku toho 
od 1. dubna zpoplatňuje odběr plastů částkou 1 200 Kč + DPH za 1 tunu. Toto opatření dopadne do 
našeho rozpočtu částkou cca 10 000 Kč. Celkové množství u nás odebraného plastu v loňském roce 
bylo 9,3 t. Z toho zhruba 30 % jsou PET lahve a ty zůstávají nezpoplatněné. Přesto, že dopad není nijak 
fatální, prosím Vás o to, abyste třídění plastů věnovali zvýšenou pozornost. Nedávejte do kontejnerů 
plast silně znečištěný, linoleum, bakelit, polystyren a novodur  a jiné plastové trubky.  
 Podrobně se budeme věnovat třídění odpadu a vůbec nakládání s odpadem v dalším čísle 
zpravodaje.           
 V případě jakéhokoliv dotazu mě neváhejte kontaktovat.   Stanislav Houdek 
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  14. prosince 2017 
 

Zastupitelstvo obce schválilo: 
 

� Rozpočtovou změnu č. 4 / 2017. 

� Rozpočet obce Sudoměřice u Bechyně na rok 
2018. 

� Zástupce obce do Rady školy Sudoměřice       
u Bechyně PaeDr. Jana Svobodu a Mgr. 
Zuzanu Šimonovou. 
� Prodej pozemku č. 420/69 v kú. Bežerovice      

o výměře 43 m2 oddělený z poz. č. 420/14 za 
cenu 100 Kč/1 m2.  
� Prodej pozemku č. 2/52 o výměře 220 m2 v kú. 

Sudoměřice u Bechyně za cenu 30 Kč/1 m2.  
� Prodej pozemku č. 420/72 o výměře 137 m2    

a 425/24 o výměře 56 m2 vše u chaty č. 110e 
v kú. Bežerovice za cenu 100 Kč/1 m2. 
Kupující uhradí náklady spojené s převodem 
nemovitostí. 
� Prodej pozemku č. 420/71 o výměře 186 m2 

v kú. Bežerovice  za cenu 100 Kč/1 m2.   
� Prodej pozemku č. 420/70 o výměře 254 m2     

a 425/23 o výměře 165 m2 u chaty                     
na stav. p. č. 125 v kú. Bežerovice  za cenu 
100 Kč/1 m2. 
� Dodatky ke smlouvám s firmou RUMPOLD    

s.r.o. – provozovna Tábor platný od 1. 1. 2018. 
� Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo s firmou 

COLAS CZ, a.s., Planá 85 na Stavební úpravy 
místních komunikací 9c, 11c, 12c, 9d a 10d 
v Sudoměřicích u Bechyně. 

 
 28. prosince 2017 

Zastupitelstvo obce schválilo: 
 

� Změnu ÚPO Sudoměřice u Bechyně č. 4. 
� Rozpočtovou změnu č. 5/2017. 
� Pojištění nového auta ISUZU u České 

podnikatelské pojišťovny. 
� Odměny neuvolněných členů zastupitelstva 

obce. 
 
 22. února 2018 

Zastupitelstvo obce schválilo: 
 
� Dar ve výši 5.000 Kč pro SDH Bežerovice. 
� Dar ve výši 5.000 Kč pro SDH Bechyňská 

Smoleč. 
� Dar ve výši 5.000 Kč pro SDH Sudoměřice     

u Bechyně. 
� Dar ve výši 5.000 Kč pro OPS Toulava. 
� Příspěvek ve výši 4.000 Kč na uspořádání 

mariášového turnaje v Bežerovicích.  

� Příspěvek ve výši 4.000 Kč na uspořádání 
mariášového turnaje v Sudoměřicích. 
� Pokácení stromů na pozemcích obce dle 

návrhu starosty obce. 
� Dohodu o provedení práce se členem 

zastupitelstva obce. 
� Hospodářský výsledek Základní školy za rok 

2017 a jeho rozdělení. 
� Prodej pozemku č. 420/71 o výměře 51 m2 

v kú. Bežerovice za cenu 100 Kč / 1 m2. 
� Záměr výsadby nové aleje listnatých                

a ovocných stromů na obecních pozemcích od 
lesa Amerika k rybníku Železnému a podání 
příslušné žádosti o dotaci na akci. 
� Záměr směnit pozemky 67/2, 181/2, 113/40     

v kú. Bežerovice a pozemky 616/1 a 610 v kú. 
Sudoměřice za pozemky 941/3 a 942/3 v kú. 
Bežerovice. 
� Prodej hasičského auta Karosa Š706 RTHP ASC 

25 za cenu 75 000 Kč. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

  
 

 
 
 
 
 Sudoměřický zpravodaj 

MK ČR E 17304, občasník, vydává Obec Sudoměřice  
u Bechyně,  IČO: 00252964. Příští číslo vyjde v květnu 2018.  
Uzávěrka 20. 4. 2018. Doručováno všem občanům obce 
Sudoměřice u Bechyně. Redakční rada uvítá jakýkoliv příspěvek 
a námět na zlepšení vzhledu a obsahu zpravodaje.  

Tel: 381211132,   e-mail: obec@sudomerice.cz,  
www.sudomerice.cz 

 

Příští schůze zastupitelstva obce se koná ve čtvrtek 
12. 4. 2018 v 19

30 hodin v zasedací síni Obecního 
úřadu v Sudoměřicích. 
Program: 

� Hospodaření obce 1 - 3 / 2018 
� Rozpočtová změna   
� Stanovení počtu členů ZO 
�  Změna smlouvy na opravu 
       Staré cesty 
� Různé 
 

  
 

Veškerá jednání zastupitelstva jsou veřejná       

a na všechna jste srdečně zváni. 



 Cestovatelská beseda - 
 Když
sehnal malou
nikdy nevsto
tank. Téma p
ušlechtilá lo

nepřekvapilo, když jsem na břehu řeky 
 Nikdy v životě jsem neviděl, a
k Vltavě v Praze. Nesmírný rozdíl je o
vody. Vltava je při vší úctě ve srovnán
stokou s vodou technické kvality.  Při 
jsem prohlásil: ,,První rybu, kterou 
řece“. Jakutští kamarádi na tento mů
nereagovali. Nejsem rybář, nemám ž
vybavení, udici jsem si  proto půjčil od
z Radětic. Na vlasec jsem přivázal třpy
roky válela v šuplíku pracovního st
třicetimetrový hod. Začal jsem navíje
jsem silný záběr. Velká ryba, začal bo
osvobodit dvakrát vyskočila asi metr n
a prudkým mrskáním se snažila zbavit 
začala silně táhnout, brzda prokluzovala
unavila rybu natolik, že skončila v 
tvářích jakutských kamarádů bylo
překvapení. ,,To snad není pravda, on n
Povídá Vladimír. Přistáli jsme na břehu
řeky. Na tvářích všech tří jakutů bylo v
první rybu vrátit řece“ odpovídám. Jaku
nebudeme, ale potom tě hodíme do řeky
z Čech, který vrátil tajmeně do řeky.“ 
 Myslím, že tušíte, jak jsem se r
přijďte na besedu.   
   

Cestovatelsk
 v pátek 6. dubna v 18

30
 ho

 

 Turistická karta Toulavka 
 Turistická oblast Toulava, od
návštěvníky našeho krásného region
turistickou kartu Toulavka. Ta se vám v
a ještě k tomu získat něco navíc, nebo a
aby byla opravdu pro každého zájemc
plastovou kartičku. Stačí si dojít na in
karta Toulavka. S letákem přijdete na k
nebo slevu. Navštívit takto můžete tře
v Táboře (sleva 15 %), Městské muzeu
(papírová maska zdarma), Smrčkův dů
(k jedné vstupence druhá zdarma). To js
 Za každé navštívené místo také
říká, splněno. Kdo nasbírá razítek ne
víkendový pobyt pro dva, večeři, lyžov
Ze všech letáků, které s razítky pošlete 
šťastlivce“, který také vyhraje balíček
k Toulavce najdete na našem webu ww
nepotřebujete ani papírový letáček. 

3 

 Expedice Chárius 
ž jsem se pokoušel navštívit Novosibiřské ostr
u námořní loď. Téma další výpravy byla touha 
oupila noha bílého muže. Kamarád Ljoša pro te
poslední výpravy bylo ulovit cháriuse, což je rusk
ososovitá ryba žije v řekách pod Verchojansk
 Kele spatřil dva gumové čluny s proudovými mo
a myslím, že již neuvidím, tak krásnou řeku. Ve
ovšem v kvalitě 

ání s řekou Kele 
 plavbě po Kele 
ulovím, vrátím 
ůj nápad nijak 
žádné rybářské 

d pana Bambase 
ytku, která se mi 
tolu. První asi 
et vlasec, ucítil 
oj. Ve snaze se 
ad hladinu řeky 

t třpytky. Potom 
la a tím nakonec 
 podběráku. Na 
o vidět velké 
na poprvé nahodí  a chytí tajmeně, já se o něho po
u a následovalo velké focení. Vzal jsem  tajmeně

vidět takřka zděšení. „Co chceš dělat?“ povídá Mi
uti dali hlavy dohromady, krátce se poradili a Mi
y za rybou a ještě padesát let budeme vyprávět, ž

 rozhodl, ale pokud se chcete dozvědět více o naš
      

ká beseda - Expedice Chá
odin v zasedací síni obecního úřadu v

 v novém a pro každého  
d Tábora až k nám… připravila i letos pro 
nu, ale i pro místní obyvatele, zážitkovou 
 všem může stát inspirací, kam vyrazit na výlet, 
alespoň ušetřit. Toulavku letos čeká řada změn, 
ce o výlety v našem okolí. Nejdůležitější je, že 
nfocentrum a vyzvednout si papírový letáček (zd
kterékoli z 63 turistických míst, která jsou v něm p
eba Kozí hrádek (k jedné vstupence druhá zdarm
um v Bechyni (keramický suvenýr zdarma), Muz
ům v Soběslavi (sleva na vstupném) nebo Skanze
jsou jen malé ukázky míst, kde se dá karta využít.
é přímo do letáku karta Toulavka 2018 obdržíte
ejvíc – vyhrává balíček zážitků v Toulavě, kt
vání a další zážitky. Ale vyhrát může i ten, kdo 
 na adresu TOULAVA Vančurova 1946, Tábor, t
k výhod bez ohledu na to, kolik razítek nasbí
w.toulava.cz. Tady si Toulavku také můžete stáh

Jan Socho

trovy, jakutský kamarád 
 dostat se na místa, kam 
ento účel zapůjčil lehký 
ký název pro lipana. Tato 
kými horami. Ani mne 
otory.  
elikostí bych ji přirovnal      

okouším deset let a nic.“ 
ě a šel jsem ho vrátit do 
iša. „Jak jsem říkal, chci 
iša říká: „V tom ti bránit 

že tady na Kele byl blbec 

ší cestě na Dálný východ 
Norbert Homola 

rius 
v Sudoměřicích 

 už nebudete potřebovat 
darma) – ten slouží jako 
 popsána, a získáte bonus 
rma), Muzeum čokolády 
zeum maškar v Milevsku 
en ve Vysokém Chlumci 
. 
e razítko, že máte, jak se 
terý obsahuje například 
 získal jen jedno razítko. 
 totiž vylosujeme „tuláka 
íral. Všechny informace 
hnout do mobilu a potom 

or – produktový manažer 



  

  

 Mikuláš a čerti 
 V úterý 5. prosince chodili v n
a Mikuláš. Podívali se do pěti tříd na p
Děti dostávaly za přednesené básnič
Ty zlobivé odnášeli čerti ze třídy. 
 Do role čertů, anděla a 
s nadšením vžila 9. třída. 

    
 
 Projektový den 1. stupeň 
 22. prosince byl pro žáky 
připraven projektový den věnovan
spisovateli Václavu Čtvrtkovi. 
 Děti znají tohoto autora z mn
knížek – z příběhů o Křemílkovi a V
o víle Amálce, o Rumcajsovi, o 
o hajném Robátkovi a dalších. 
 Četli jsme si z Čtvrtkových k
jsme si zvukové nahrávky jeho p
poznávaly postavu a knížku a vymal
obrázků se svými pohádkovými hrdiny.
 Knihy Václava Čtvrtka jsou u
i díky krásným ilustracím. Projektový
vydařil. 

Mg
 
 Vánoční punč  
 V pondělí 18. prosince na
1. stupně divadelní představení V
v divadle Oskara Nedbala v Táboře. 
 Představení bylo o třech an
čekají na narození Spasitele a krátí si č
mladého anděla, jenž má toto naroz
Všechno sleduje Ježíšek, kterému se n
mezi lidi. Ale nakonec vše dob
Představení provázelo množství vánočn
 Pro navození vánoční nálad
navštívili výstavu Ladovské Vánoce 
kde si děti prohlédly betlémy vytvoř
materiálů a tradiční staročeskou světnic
 Výlet byl pro děti příjemným
vánočního času. 

Mgr. 
 
 Vánoční příběh 

Dne 7. 12. se žáci I. stupně
Kulturního domu v Bechyni, aby zde zh
divadelní představení o tom, jak Ma
putovali do města Betléma a jedi
přístřeškem pro ně byla stáj pro dobyt
města, kde se jim narodil Ježíšek.  

Příběh plný zvířátek, písniček
dětem líbil. Největším překvapením pro
možnost vyfotit se s herci na jevišti. 

  Mgr. Vladimíra
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naší škole čerti    
 prvním stupni. 
ičky sladkosti.    

Mikuláše se                

Žáci 9. třídy  

I. stupně ZŠ 
ný známému 

noha dětských 
Vochomůrkovi,    

Rákosníčkovi,            

knih, poslechli 
pohádek, děti 
lovaly si řadu 
.  
u dětí oblíbené     
ý den se nám 

gr. Jana Jánová 

avštívili žáci            
Vánoční punč 

ndělech, kteří 
čas zaškolením 
zení zvěstovat. 
nechce na zem 
bře dopadne. 

ních koled. 
dy jsme ještě 
 v Galerii 140, 
řené z různých 
ci. 
m startem do 

. Petra Sosnová 

ě vypravili do 
hlédli vánoční  
arie s Josefem 
iným volným 
tek za branami 

k a říkadel se 
o všechny byla 

a Antonínová 

 
  

 Projektový den 2. s
 22. prosince 2017 pr
projektový den pro 2. stupe
téma „Marie Terezie“. 
 Po tradičním zpívaní 
jsme se shromáždili v učeb
ředitelkou nás s pomocí 
s důležitými okamžiky vlády M
 Po prezentaci nám
pověděl něco o venkově v obd
 Po krátké přestávce j
s názvem „Marie Terezie – Je
kde jsme se mimo jiné dozv
svým dětem. 
 Poté jsme se přesunu
jsme vystřihávali, vybarvoval
z barokních staveb, nábytku a

M

 Vánoční posezení ve
 V úterý 19. prosinc
rodiče vánoční posezení s  
byly převlečeny za pejsky 
o nich písně, přednesly bá
Společně s rodiči jsme si 
vystoupení následovalo posez
cukroví a současně proběhla 
s rodiči vyrobily z vlny a papí
 
 Ve středu 20. pros
Ježíšek.  Přinesl dětem sp
stavebnic, skládanek, výtv
potřeb a nové fotbalové brá
nadšené. 

    

 stupeň 
roběhl, jako každý rok, 

eň. Tentokrát jsme měli 

í koled na chodbě školy 
ebně a 9. třída s paní 
 prezentace seznámily             
 Marie Terezie. 
 kronikář pan Stach 
dobí jejího panování. 
jsme si pustili dokument 
ejí Veličenstvo a matka“, 
věděli o jejím vztahu ke 

uli do jiné třídy a tam 
li a vyráběli koláž 
a oblečení. 
Martina Herzová, 7. třída 

 
 školce 

ce jsme připravili pro 
 výtvarnou dílnou. Děti 
 a kočičky a zazpívaly        
ásničky a zatancovaly. 
 zazpívali koledy. Po 
zení u čaje a vánočního 
 i výtvarná dílna. Děti si 
íru vánoční stromeček. 

since přišel do školky 
poustu nových hraček, 

varných a sportovních 
rány. Děti byly z dárků 

 Lenka Marešová 



  

 2018 - rok významn
 Letošní rok je plný význa
V roce 1893, před 125 lety, byl zal
před 115 lety byla zprovozněn
Československá republika, před 50
jsme byli okupováni. A z novější d
 Všem těmto výročím se leto
 Dnes začínáme výročím s
a počátky zdejšího sboru, tak jak je

Založe
 Bylo to 
delší čas na zř
zdejší p. občan
očekávalo se, ja
a tím i uskut
u p. starosty p
přispívající se 

přihlásilo se za činné členy 31 stat
počítaje v to i ty činné členy, zapsán
 Poté byly ihned spracovány
 Na to přikročeno bylo k volb
Suchan, učitel, oba 26 hlasy, Vác
Brabec, 14 hlasy, p. Frant. Šonka,
starosta, stal se dle stanov co místn
za podvelitele p. Frant. Šonka č. 2.
cvičitele Václav Boukal. 
 Za členy zakládající přihlá
vysoce důstojný p. P. Frant. Wild
Švejda, řídící učitel v Sudoměřicích
 Zvolený výbor staral se vše
zaslaly vzory a ceníky látek na oble
se nejlépe látka, již zaslal p. Jan M
Po té obrátil se výbor na firmu 
vyjednával. Aby věc se urychlila, vy
si prohlédli a jiné potřeby zařídili. 
sboru příslušících, aby pak ihned p
občanském, když pak zjednán 
Ku cti všem p. činným členům slouž
Dále usnesl se výbor na tom, pož
nějakými dary laskavě přispěli. P
dostalo se sboru značných příspěvk
Dne 9. srpna přivezena byla stříka
zdejší obec dnem slavnostním. Ha
daleko vstříc stříkačce. Když se stří
průvod, aby p. lesmistr, který sb
prohlédl. Po té nastoupena cesta d
nejprve třikráte kolem zdejšího ch
velebné duchovenstvo nový stroj pr
stříkačka do prozatímní schránky
stříkačku opatřila pak ctěná obec
potřebných hmot. 
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ných výročí 
amných výročí, která se dotýkají i naší o
ložen sbor dobrovolných hasičů v Sudoměřic
na místní železnice, před 100 lety vzn
0 lety k nám vtrhla vojska Varšavské smlo
oby je 15. výročí udělení znaku a praporu naš
os v rubrice Listy z kroniky budeme věnovat. 
sudoměřických hasičů. V následujících řád
ej tehdy zaznamenali současníci. 

ení sboru dobrovolných hasičů v S
 dne 2. května 1893, kdy nynější p. starosta 
řeteli zříditi sbor dobrovolných hasičů v obc
ny, by o zařízení spolku jmenovaného se p
jaký as výsledek schůze míti bude. Výsledek by
tečnění myšlenky té bylo zajištěno, neboť

počet členů neočekávaný, kteří dílem za člen
 přihlásili. Když počet členů byl zjištěn, sh

atečných občanů a mnozí z nich stali se i člen
áno bylo 30 členů přispívajících. 
y stanovy a k úřednímu schválení podány. 
lbě výboru. Do výboru zvoleni byli: p. Frant. Š
clav Boukal, učitel, 24 hlasy, p. Frant. Zele
a, č. 2., 10 hlasy, p. Matěj Dušek 10 hlasy. P
tní starosta členem výboru. Za velitele zvolen b
., za jednatele p. Frant. Suchan, za pokladník

ásili se ku spolku velectěný p. Josef Rappl,
dmann, osobní děkan a farář v Sudoměřicíc
h. 
emožně o další potřeby spolku. Ihned dopsáno
lek pracovní, což tyto ochotně učinily. Ze zasl
Michálek z Provozu u Dobrušky, a proto usne
 Smekal, by s ní s zakoupené stříkačky, vý

vydal se na cestu do Prahy p. starosta s p. vel
. Mezi tím časem cvičil se pilně sbor v různýc
 počíti mohlo cvičení se stříkačkou. Z počátku
 byl stejnokroj a výzbroj, cvičeno v 
ží, že vždy v hojném počtu cvičení se súčastni
žádali veškeré známé lidumily a dobrodince
Prosby a žádosti ty měly skvělý výsledek, n
ků a darů, za kteréž tímto všem voláme: „Zap
ačka z nádraží Soběslavského do obce zdejší
asiči sešli se v plném počtu a kráčejíce za 
říkačkou, věnci a chvojí skrášlenou, přijelo se
boru při každé příležitosti zvláštní pozorno
do obce, a velebný dojem činilo to na obecen
hrámu Páně se objelo. Průvod zastavil pak u
rohlédlo, k čemuž i místní p. řídící učitel pozv

ky, neboť nebylo ještě zvláštního přístřeší.
c zdejší a jednotliví p. občané obstarali oc

bce.          
cích, 
nikla 
ouvy  a dlouhých 22 let 
ší obci. 
.  
ádcích je popsán vznik              

Sudoměřicích 
 Josef Komzák, maje již 
ci zdejší, svolal veškeré 
pojednalo. S toužebností 
yl skutečně překvapující 
ť sešel se na vyzvání                 

ny činné, dílem za členy 
hledáno s potěšením, že 
ny přispívajícími, tak že 

. Šonka, čísl. 6., p. Frant. 
enka, 19 hlasy, p. Josef 
P. Josef Komzák, místní 
 byl p. Frant. Šonka č. 6, 
íka p. Josef Komzák a za 

l, lesmistr na Černicích, 
ch a velectěný p. Frant. 

no některým firmám, aby 
slaných látek zamlouvala 
eseno látku tu objednali. 
ýzbroje a jiných potřeb 
litelem, by stroj patřičně 
ch výkonech, hasičskému 
u cvičil se sbor v obleku 
 hasičském stejnokroji.                 
ili. 

ce, by ku zařízení sboru 
neboť jak z účtů vidno, 

plať Bůh“! 
í. Den ten byl pro celou 
 zvuků veselé hudby, šli 
e k Černicům, zastavil se 
ost věnoval, stroj sobě 

nstvo, když se stříkačkou 
 u farní budovy, by naše 
zván byl. Na to odvezena 
í. Vhodné přístřeší pro 
chotně povozy na dovoz 



 Stanovy schváleny byly vý
místodržitelství ze dne 6. srpna 189
 Po schválení stanov staral
stříkačka způsobem slavnostním 
určen byl den 22. října 1893. M
slavnosti této a mnohé ještě jiné z
kdyby špatné počasí jim v tom n
jmenovitě: Hlavatecký sbor se 12 
členy, Kolodějský se 14 členy a Be
to zastoupen byl lesní personal, 
s p. purkmistrem D. Danielem v če
a četné obecenstvo. Co slavnost
Leopoldiny z Paarů, která úřad k
řečniště veledůstojný p. místní fará
Na to místní p. starosta poděkoval
kmotře přiděleny byly dvě družičky
velevzácnou paní kmotru uvítaly a 
pak volná zábava a večer taneční zá
 Za kratičkého působení sv
20. srpna a v Bechyni dne 23. z
v Hodonocích při stroji vydatně pra
 Svornému působení všech 
a přísloví: „Kde svornost, tu i Boží

sboru: „Zdař Bůh!“ 

 

 
 

 

 Nejpilnější čtenář v roce 2
 Nejpilnějším čtenářem v lo
Natálie Pajchlová. Přečetla celkem
má na svém kontě 77 knih. Obě vít
Ještě jednou výherkyním gratuluji. 
 
 Jak jsme četli v roce 2017 
 V tomto roce navštěvovalo 
půjčení knih uskutečnili celkem 7
uskutečnilo 38. Čtenáři si vypůjčili
 Na konci kalendářního roku
575, beletrie pro dospělé 1846, nau
Všechny knihy naleznete v on-lin
odkazem Knihovna. 
 Z periodik jsme odebírali t
domu, Svět ženy, Dekor, Náš útuln
ženy, Burdy a Bydlení. Od ledna 2
a Rozmarýna.  
 Pro veřejnost nabízíme 2 
a meziknihovní výpůjční službu (ob
Registrační poplatek na rok činí 20
Provozní doba knihovny:    Pondě
    Pátek
Telefon: 606035379,  e-mail: kniho
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ýnosem veleslavného c. k. 
93 č. 93.543.  
l se výbor o to, by nová 

 posvěcena byla. K tomu 
noho spolků sešlo se ku 

zastoupeny byly by bývaly, 
nebylo překáželo. Sešli se 
 členy, Komárovský se 20 
echyňský s 11 členy. Mimo 
 městská rada Bechyňská   
čele, zpěvácký spolek „Lužničan z Bechyně“,
ti nejvyššího lesku dodalo, byla přítomnos
kmotry laskavě přijala. Po slavných službác
ář, který vzletnými slovy význam slavnosti vysv
l všem přítomným pánům hostům pěknou řeč

ky, a to Anna Šonkova a Anna Zelenkova, žá
 Jí poděkovaly. Na to následovalo defilování

zábava v hostinci p. Vojtěcha Šonky. 
vého súčastnil se sbor při dvou požárech, a
září. Zvláštního uznání zasluhující dívky zd

racovaly. 
 pánů, členů, děkovati jest, že sbor udrže
í hojnosť“ buď naším vodítkem na vytknuté dr

2017 
oňském roce v kategorii do 15 let se stala 

 35 knih.  V kategorii dospělí zvítězila paní 
tězky získají za svoji pilnost knihu. 
 

 
 knihovnu 114 čtenářů, z nich bylo 94 čtená

734  návštěv a  internetových návštěv v ele
i  1232 knih, 762 periodik a 41 CD.  
u činil stav knihovního fondu 3421 knih. Z t
učné pro mládež 136 a beletrie pro mládež 864
ine katalogu na internetové stránce obce w

tyto tituly: Svět na dlani, Epocha, Moje zem
ný byt, Zahrádkář, Zdraví. K zapůjčení jsou ta
2018 máme v nabídce nové tituly periodik: T

 počítače s připojením k internetu zdarm
bjednání vámi požadované knihy z jiné kniho

0 Kč. 
ělí a středa  1400 - 1800  

k       1400 – 1600 
ovna@sudomerice.cz    

, více vynikajících osob    
st Její Jasnosti kněžny 

ách Božích vystoupil na 
světlil. 
čí. Její Osvícenosti paní 
ákyně školy zdejší, které 
í sborů před hodnostáři, 

 a to v Hodonicích, dne       
zdejší, které při požáru 

el se stále ve svornosti            
ráze a dalšímu působení 

í Anna Suchanová, která  

ářů do 15 let. Za účelem 
ektronickém katalogu se 

toho naučné pro dospělé 
4. 

www.sudomerice.cz pod 

ě, Koktejl, Květy, Paní 
také starší čísla Praktické 
Téma, Reflex, 21. století  

a, tiskárnu, kopírování             
ovny). 

Lenka Marešová 



Jak jsm
Výsledky voleb 

číslo 

kandidáta 
název 

kandidáta 

vol

Be

  poč

hlas

7. Zeman Miloš 70

9. Drahoš Jiří 39

Počet voličů 

Účast voličů 

Účast v % 

Platné hlasy 

 

 

 

 

Za T.J. Sokol Sudoměřice u Bec

Opět nás nebylo mnoho, 

 a tanec do časných ra

Velmi děkuje

všem

                    a ne

7 

me volili v Sudoměřicích 
 prezidenta ČR   26. – 27. 1. 2018  - II. 
lební okrsek 

č.1 

ech. Smoleč 

volební okrsek 

č. 2 

Bežerovice 

volební okr

č. 3 

Sudoměři

čet 

sů 
% 

počet 

hlasů 
% 

počet 

hlasů 

0 64,22 26 37,68 101 38

9 35,77 43 62,31 164 61

125 107 354 

109 69 265 

87,2 64,49 74,86 

109 69 265 

chyně děkuji všem návštěvníkům za velmi krá

, ale opět byla krásná atmosféra, pohoda, spol

anních hodin. Myslím, že domů se nechtělo an

jeme za bohaté příspěvky do plesové tomboly

 sponzorům, členů a přátelům Sokola 

esmírně ochotným občanům naší obce.       

. kolo 
rsek 

ice 

celkem obec 

% 
počet 

hlasů 
% 

8,11 197 44,46 

1,88 246 55,53 

 586 

 443 

 75,6 

 443 

rásný Sokolský ples.  

lečná zábava 

ni kapele.  

y  

   ED 



SDH Bežerovice a České přístavy a loděnice n.n.s. 
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Zničení talíře UFO v Bežerovicích – OPRAVDU JEN NÁHODA? 
 

Astronomický ústav AV ČR oznámil, že ve čtvrtek 18. 1. 2018 „vstoupil 
do zemské atmosféry meteoroid o hmotnosti přibližně 3 kilogramy. Těleso 
se na začátku pohybovalo rychlostí přesně 20 km/s. Během letu se 
prakticky celá jeho hmota spotřebovala, nicméně pravděpodobně               
1 – 2 menší meteority o hmotnosti kolem 100 g a několik výrazně 
menších, mohly dopadnout na zemský povrch. Z dostupných dat pádová 
oblast pro největší 100 g meteority vychází přibližně 2 – 3 km východně 
od centra Bechyně, tedy v oblasti mezi Bechyní a Sudoměřicemi 
u Bechyně.“ (http://www.asu.cas.cz/articles/1325/19/jasny-bolid-nad-jihozapadnimi-

cechami-podrobne-zachyceny-kamerami-ceske-casti-evropske-bolidove-site-18-ledna-

2018) 
 

 Dne 18. ledna 2018, po dopadu neznámého tělesa, nebo těles, bylo 
zničeno UFO na návsi v Bežerovicích. UFO zde ztroskotalo 24. 6. 2017. 
Ve spolupráci s extragalaktickou entitou známou jako Emzáci probíhaly 
intenzivní práce na jeho opravě a znovuzprovoznění. Díky technologické 
vyspělosti bežerovických přístavů a loděnic bylo UFO těsně před letovými 

zkouškami a čekalo se pouze na vhodné letové 
počasí. Dopad neznámého tělesa/těles však 
UFO doslova rozpůlil. Tým bežerovických 
vědců a techniků okamžitě začal pracovat         
na objasnění záhady zničení létajícího talíře. 
 

 A my se musíme ptát, byla to opravdu 
jen souhra náhod? Kdo si to z nás střílí? Jak tyto 
dvě události souvisí? Na tyto a další otázky 
Vám odpoví rekonstrukce celé události, která se 
uskuteční v sobotu 23. června 2018 

v Bežerovicích. Odhalíme, co stálo za dopadem 
údajného meteoritu, co nám skrývá naše vláda    
i NATO. Již tradičně se můžete těšit na bohatý 
doprovodný program pro děti i dospělé. 
 

 
 
 

 
Obrázek 1: Celooblohový snímek bolidu z 18. 
ledna 2018 pořízeného automatickou digitální 
kamerou umístěnou v Astronomickém ústavu 
AV ČR v Ondřejově. Foto: Astronomický ústav 
AV ČR  

P R V É  Č Ů R Á N Í  Ž I Ž K Y  
 

pátek 27. 4. od 1700 hodin 

Při této tradici vítání jara si rodiče a děti hrají 
s barvami a se stavebnicí. 

Slavnosti se již tradičně se svou výtvarnou, hudební i 
dramatickou prezentací účastní děti 

ze sudoměřické sekce bechyňské ZUŠ. 
 

� Jako již tradičně i letos bude Žižka čůrat limonádu. 
� Jako již tradičně i letos se děti dočkají oblíbené stavebnice, přes 

zimu trochu zrestaurované.  
� Jako již tradičně i letos se můžete dočkat nečekaného překvapení. 
� Jako již tradičně i letos si můžete na návsi posedět u roztopené pece.  

 
To vše samozřejmě,  bude-li nám přát počasí. 
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Sudoměřická pouť 13. května 2018 


